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Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna EWA GRABEK 

Panie  Przewodniczący,  Panie Burmistrzu,  Państwo Radni,  Szanowni  Goście,  ja  mam dwa

krótkie pytania do Pana Burmistrza, dotyczą one osiedla Kopernika. Ponieważ mieszkańcy

miasta zwracają się do mnie z zapytaniem kiedy będzie budowa drogi Gen. Andersa osiedle

Kopernika B? Czy są wykonane już projekty w sprawie tej drogi i na jakim etapie jesteśmy? 

Druga sprawa tj.  budowa chodnika przy ul. Polesie. Ulica biegnie w kierunku Biedronki.

Jest tam bardzo niebezpiecznie. Z tego co wnioskowałam na poprzednich sesjach otrzymałam

pismo, że chodnik ten będzie projektowany a interesuje mnie w tej chwili wykonanie- kiedy

będzie? Dziękuję bardzo.

Burmistrz JANUSZ BODZIACKI 

Panie  Przewodniczący,  Wysoka  Rado,  Szanowni  Państwo,  dzisiaj  w trójgłosie  również  z

pomocą Pani Sekretarz zechcemy odpowiedzieć na zadane pytania. 

Pani Radna Grabek podniosła kwestię budowy dwóch ulic Andersa i ul. Polesie. Jest to nasza

wspólna troska, żeby ująć je w budżecie, bo wiadomo, że postanowiliśmy wszystkie odcinki

ujmować w budżecie. Nie udało nam się w roku 2017, czynimy starania, aby to się znalazło w

budżecie 2018r.


